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USA: Bývalá kalifornská zdravotná sestra, ktorá bola prepustená za to, že sa odmietla dať
„zaočkovať“ proti Covid-19, hovorí o hrôzach, ktorých bola svedkom a ktoré prežila, keď
pracovala v nemocnici počas „pandémie“.

Gail Macraeová tvrdí, že pred pandémiou podporovala organizácie ako sú Centrum pre kontrolu a
prevenciu chorôb (CDC) alebo Americká lekárska asociácia (AMA). Avšak to, čo videla cez pandémiu
a čo jej bolo nariaďované robiť pacientom ako súčasť oficiálnych nemocničných protokolov, však
úplne zmenilo jej názory.

Predtým, ako ju prepustili, pracovala Macraeová ako zdravotná sestra v rôznych nemocničných
oddeleniach, vrátane jednotky intenzívnej starostlivosti (JIS) a pôrodnice.

Bola zamestnaná v nemocnici Kaiser Permanente Santa Rosa Medical Center od roku 2015 do roku
2021, keď Trumpova administratíva spustila operáciu „Warp Speed“, čo bol názov masovej očkovacej
kampane v USA.

Okolo jari 2020, teda v čase vypuknutia pandémie, si Macraeova začala všímať anomálie medzi tým,
čo hlásili médiá, a tým, čo sa v skutočnosti dialo v jej zamestnaní.

„Nemocnice nikdy neboli plné pacientov,“ povedala Macraeová o tom, že jej nemocnica bola všeličo
iné, len nie „preplnená“, ako o tom v danom čase informovali falošné médiá hlavného prúdu.

„V skutočnosti od začiatku covidu, počas celého prvého roka tejto pandémie nielenže naša
nemocnica nebola kapacitne vyťažená, ale sa dokonca rušili miesta.“

(Súvisiace: Pamätáte si, keď bola nemocnica Sarasota Memorial Hospital na Floride prichytená
pri pokuse zavraždiť pacientov, aby umelo navýšila štatistiky pacientov a aby sa „pandémia“ zdala
strašidelnejšia?)

Koľko ďalších zdravotných sestier bolo nútených porušiť
svoju morálku vraždením pacientov remdesivirom
a pľúcnymi ventilátormi?
Macraeovej pozícia v nemocnici bola denná, čo znamená, že si nemohla vytvoriť svoj vlastný rozvrh a
vybrať si, kedy bude pracovať. Nemocnica často zrušila jej zmeny, pretože jednoducho nemali
dostatok pacientov, ktorí by potrebovali starostlivosť.

Ukazuje sa, že toto bol „štandard“ aj počas zimy 2020/21, kedy sa údajne počty prípadov covidu
vymkli spod kontroly. Len pri dvoch príležitostiach sa nemocnica zaplnila pacientmi, ale Macraeová
hovorí, že to nebolo nezvyčajné v danom ročnom období, či už počas covidu alebo mimo neho.

Jediná vec, ktorá sa počas tejto doby zmenila, bola, že Macraeová a jej kolegovia boli nútení hovoriť
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rodinám pacientov, že nemôžu navštíviť svojich blízkych, čo podľa nej porušovalo jej etiku a morálku.

Macraeová bola tiež nútená podávať smrteľné lieky ako remdesivir, z ktorých hlavný americký
hygienik Tony Fauci priamo profitoval. (Poznámka redakcie: U nás tento liek vo veľkom propagovala
známa covidová celebrita Pavol Jarčuška.)

Remdesivir však nefunguje pri liečbe covidu. Pôvodne bol vyvinutý proti malárii, ale ani proti tej
nefungoval. Medzitým bolo nemocničnému personálu zakázané podávať pacientom lacné účinné
lieky ako hydroxychlorochín (HCQ) a ivermektín.

„A nevideli sme žiadne zlepšenie zdravotného stavu pacientov,“ hovorí Macraeová o oficiálnych
covidových protokoloch, ktoré bola nútená aplikovať.

„V skutočnosti sme boli svedkami toho, ako u pacientov dochádzalo k zlyhaniu viacerých telesných
orgánov.“

Ani regulačné úrady ako CDC alebo AMA (Americká medicínska asociácia) nikdy nezmenili svoje
protokoly, ani napriek všetkým tým úmrtiam pacientov. To len dokazuje, že týmto organizáciám
nemožno dôverovať.

Podľa Macraeovej sa to, čo hovorili zdravotníckym pracovníkom, aby robili počas covidu, rovnalo
„lekárskej vražde“.

„Myslím si, že to spôsobovala kombinácia remdesiviru a izolácia pacientov. Boli to celé týždne bez
riadneho prístupu k jedlu a vode,“ povedala zdravotná sestra o tom, ako tieto protokoly zbytočne
ukončili životy mnohých pacientov.

(Poznámka redakcie: Rovnaké nemocničné protokoly nekriticky preberali aj slovenské a české
nemocnice, preto sú z „lekárskych vrážd“ rovnako vinné. Svojho času sme publikovali článok o veľmi
závažnom prípade MUDr. Lischkovej, ktorá v podstate obvinila košickú nemocnicu z vraždy svojho
otca MUDr. Lischku svojimi kolegami-lekármi.)

Záver
„Všetky tieto nemocničné protokoly, šírenie strachu, izolácia, toxické lieky – odišla som s pocitom, že
som sa zúčastnila lekárskej vraždy,“ zakončila svoju spoveď bývalá zdravotná sestra.

Po uvoľnení „vakcín“ na trh začala Macraeová pozorovať prílev pacientov trpiacich srdcovým
infarktom alebo mozgovou príhodou – respektíve tým, čo sa v lekárskom žargóne nazýva „modrý
kód“.

„Dvaja moji kolegovia sa hneď po podaní injekcií dokonca dostali do anafylaktického šoku.“
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